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Nyt fra formanden 

• Den nye badebro fik en lille reparation over vinteren, efter nogle dele gik i stykker. Broen vil 
blive sat op i uge 14 eller 15 af Morten og Anders. 

• Tre tons stabilgrus blev købt for at fylde huller i gaderne. Gruset kan findes bagest i Kærvej. 
• Arealet foran badebroen skal repareres. Lene planlægger at kontakte kommunen for at høre, 

om de vil reparere det, mens de tager sig af diget, eller om vi skal købe sand for at reparere det 
selv. Vi skal finde ud af, hvordan vi kan få sandet derhen, da det ikke er tilladt at køre på diget. 
Jorden på parkeringspladsen er planlagt til digereparationer. 

• Campingvogne skal fjernes. De må kun stå så længe byggeperioden af nyt hus på går. 
• Nogle grunde blev ret pæne efter, at ejerne har renoveret huse eller arealer. 
• Ellers blev det konstateret, at der ikke var mange problemer over vinteren, bortset fra 

problemer med høj vandstand i kanalen, som nogle gange var proppet. 
 

Status på foreningens indtægter/udgifter 
Der var ingen store udgifter siden sidste generalforsamling, bortset fra købet af den nye badebro. 

• Hovedkonto: 50.538,17 DKK 
• Konto 2: 13.934,89 DKK 

Lene siger, at der mangler ca. 7.000 kr i kontingent fra ejere. Kun 41 ejere har betalt de ekstra udgifter 
for den nye bro som aftalt. 
 
Bro-Hold 
På grund af den nye badebro er det nødvendigt at skabe et "brohold", som bygger den op om foråret og 
tager den ned om efteråret. Dette kan tages op på generalforsamlingen. 
 
Sommerfest 
De sidste to sommerfester havde desværre ikke særlig mange gæster. Datoen for den næste 
sommerfest kan tages op på generalforsamlingen. 
 
Grøn arbejdsdag 
Der er nogle områder, som skal holdes pæne på grund af loven (hovedveje). Desværre er der ikke altid 
mange deltagere ved arbejdsdagen. Måske er det en idé, at folk kan "købe sig ud" af deltagelsen. 
Pengene kan så bruges til at lade arbejdet udføre af havemanden. 
 
Generalforsamling 
Generalforsamling 2025 er planlagt til den 7. juni kl. 10 i Skandsegård. Morten, Lene, Søren, Bent og 
Jan stiller ikke op igen som bestyrelsesmedlemmer, dvs. en helt ny bestyrelse skal vælges. 
 
Havemand 
Bestyrelsen er stadig meget tilfreds med Jensen & Søn. 
 


